
Praha 9. března 2021 

 

ZÁPIS ZE 4. ZASEDÁNÍ DOZORČÍ RADY - DNE 8. března 2021 

přítomni: Josef Nepomucký, Čeněk Kadaně a Remigius Machura 

1) kontrola úkolů: 

a) Splněno, pan Nepomucký vložil na webové stránky všechny informace ohledně konání řádné volební 

Valné hromady, která se bude konat 22. března 2021 

b) Změna na stránkách Justice nebyla možná, protože po vedení úřad začal požadovat podepsanou 

rezignaci bývalých členů DR, kterou tito ovšem odevzdali bývalé Správní radě. K dnešnímu dni 

požadovaný materiál dodali Hummelová Eva a Čeněk Kadaně. Čeká se na doklad od Šárky Kudlerové. 

c) Nesplněno z důvodu nepřepsání ve Veřejném rejstříku a Sbírce listin. 

d) Splněno částečně, pan Nepomucký se snaží předběžné dohody dotáhnout do zdárného konce. 

e) Splněno. Pan Nepomucký zaslal všem trenérům informaci o nutnosti spolupodpisu ze strany DR ke 

každému dokumentu, který by náhodou poslal některý člen bývalé SR. 

f) S atletickým klubem Človíček nebyla, podle slov pí. Franklové, nikdy uzavřena žádná písemná dohoda a 

dozorčí rada nabývá dojmu, že spolupráce s tímto klubem přestala být výhodná, spíš na ni začal Athletic 

Club Sparta Praha doplácet. Úkol trvá, protože nebyly dodány žádné dokumenty ve stanovených 

termínech, a tudíž neexistuje možnost nějaké písemné smlouvy či dohody dohledat. 

g) Všichni členové DR navrhnou do 15. března řešení distribuce a placení objednaného zboží u firmy 

Zeus. Minulé vedení zřejmě podcenilo otázku zabezpečení dresů, vybavení, kontroly objednávek a 

následné vydávání zboží. 

h) HMČR mládeže proběhlo v ostravské hale o víkendu 6. 3. a 7. 3. 2021.  

-Výsledky našich atletů byly následující: 

7. místo: Amélie Jeřábková- skok o tyči 

9. místo: Michal Slabý 400m 

10. místo: Michal Slabý- 200m 

12. místo: Kristýna Fliegelová-400m 

-Celkové náklady by měly činit necelých 13000,-. 

 



ch) Dohody pro trenéry jsou podepsány s Janem Brothánkem a Lotfi Zaddem, Jakub Řezníček má dohodu 

podepsat 9. 3. 2021. 

i) Machura navrhl systém na výši příspěvku na různé kurzy a školení. Do 15. března 2021 zapracuje 

připomínky ostatních členů. 

j) Machura po poradě s právníkem napsal 3. výzvu členům odvolané SR ohledně předání všech materiálů, 

které se týkají chodu klubu. Po nesplnění výzvy ze strany odvolané SR by mělo následovat trestní 

oznámení. 

l) Machura zajistil uzamykatelnou skříň do kanceláře klubu. 

4) Smlouvy trenérů. DR zjistila, že k dnešnímu dni nemá s klubem podepsanou dohodu více trenérů, než 

jak byla informována. Pan Nepomucký by měl panu Tikalovi napsat žádost o seznam trenérů, kteří mají s 

klubem Dohodu skutečně podepsanou. Z důvodu uvádění nepravdivých informací od pana Tikala nemá 

pan Nepomucký stále uzavřenu dohodu jako trenér SpS. 

5) Dohoda s atletickým klubem Človíček. Pan Nepomucký pozval na zasedání DR paní Franklovou, která 

odmítla s výmluvou, že někteří členové výboru klubu Človíček se vyslovili proti její účasti na zasedání. Po 

předběžných propočtech pana Nepomuckého konstatovala DR nevýhodnost ústních dohod v té podobě, 

jak je prezentuje paní Dita Franklová. Jednání by měla pokračovat. 

6) Martina Bejdová - tréninky. Na zasedání DR byla pozvána trenérka mládeže Martina Bejdová, která 

pozvání přijala a na zasedání byla infomována o tom, že v rámci nouzového stavu mohou tréninky její 

skupiny probíhat pouze virtuálně a psaním doporučených tréninkových cvičení. Byla též požádána, aby 

konečně navázala spolupráci s druhým trenérem této skupiny Janem Brothánkem, práci si rozdělili a DR o 

tom řádně informovali. Byly dohodnuty odměny za on-line tréninky, které zůstávají ve stejné výši jako 

tréninky prezenční. Ze strany DR byl vznesen požadavek na dodání rozpisů on-line tréninků. Následně 

vznesla požadavek na úpravu svých odměn směrem nahoru. Pan Machura jí sdělil, že DR bez materiálů, 

které má dozorčí radě ona předat jako členka odvolaného orgánu, nemůže v této věci nijak rozhodnout. 

Pan Nepomucký ji vyjádřil poděkování za dosavadní obětavou práci se sparťanskou mládeží. 

7) Velká debata a neshody provázely diskuzi ohledně dosavadního způsobu objednávání vybavení a dresů 

pro závodníky Sparty. 

a) Nejasná evidence objednávání, není informace o kontrole objednávek. 

b) Minulé vedení vyškrtlo z dokumentu "Oddílové příspěvky" nárok členů na obdržení dresu zdarma. Tím 

vzniká problém, že ten, kdo si nebude chtít z jakéhokoliv důvodu nový dres koupit, tak bude nucen 

závodit v "loňském modelu", který bude pravděpodobně jiný než ten letošní. Bude nutno zjistit, zda nám 

ČAS umožní startovat v obou verzích. 

c) Po proběhlé konverzaci mezi panem Molvou, paní Střelcovou a panem Nepomuckým poslal prvně 

jmenovaný tabulku s velikostmi do XL, což je pro některé členy nedostačující. Paní Střelcová doporučila 

panu Nepomuckému, aby tedy jednal s firmou ZEUS napřímo on. Pan Nepomucký zkusí zajistit 



objednávku větších velikostí a s pomocí ostatních členů DR se bude snažit objednávku zkompletovat. 

Bylo konstatováno, že po ukončení objednávky bude muset vše přejít pod nově zvolené vedení klubu. Po 

14. březnu 2021 předají pí Střelcová a p. Molva, z rozhodnutí DR všechny materiály týkající se této 

problematiky panu Nepomuckému. Problémem zůstává vybavení mládežnických kategorií. 

 

Zapsal Machura Remigius 


